

Baptism act B32, Marie Louise Provencher, parish St-Frédéric, Drummondville, Québec.

Le dix huit mai mil huit cent quarante trois, nous, prêtre soussigné, avons baptisé Marie Louise née le même jour du légitime mariage de Edouard Provencher, journalier de Drummondville, et de Agathe Chavanel. Parrain, Théophile Blais, Marraine, Thérèse Emond qui n'ont pu signer.

John O'Brady, prêtre

On May 18 one thousand eight hundred forty three, us, undersigned priest, baptized Marie Louise arisen the same day from Edouard Provencher's legitimate marriage, labourer of Drummondville, and from Agathe Chavanel. Godfather, Théophile Blais, Godmother, Thérèse Emond which were not able to sign.

John O'Brady, priest

Baptism act B66, Frédéric Inconnu, parish St-Frédéric, Drummondville, Québec.

Ce onze décembre mil huit cent soixante quatre, nous, vicaire soussigné, avons baptisé Frédéric né hier de parents inconnus. Le parrain a été Joseph Côté qui a signé avec nous; la marraine Odile Belleville dit Provencher, laquelle a déclaré ne savoir signer.

Signé : Joseph Côté
C. S. Ouellet, prêtre vicaire.

On this December 11 one thousand eight hundred sixty four, us, undersigned vicar, baptized Frédéric arisen yesterday from unknown parents. The godfather was Joseph Côté who signed with us; the godmother Odile Belleville says Provencher, who declared not to know how to sign.

Signed : Joseph Côté
C. S. Ouellet, priest vicar.